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0 
Z á p i s 

 
z 10. jednání výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, konaného dne 11. února 2010 od 14:00 hodin v objektu Masarykovy 
obchodní akademie, Jičín, 17. listopadu 220 

 
Přítomni: Ing. Jaroslav Jirásko, Mgr. Miroslav Behan, Ing. Karel Janeček, Bc. Karel Klíma, 

PaedDr. Mgr. Josef Lukášek, Jiří Říha, Mgr. Táňa Šormová, Ing. Jan Vaníček, Mgr. Edita 
Vaňková 

 
Omluveni: Mgr. Martina Bělková, Petr Kuřík, Mgr. Petr Kmoch, Rudolf Polák 
 
Přizváni: PhDr. Bc. Jiří Nosek, JUDr. Radmila Šulcová, Ing. Václav Jarkovský, Mgr. Svatava 

Odlová (omluvena), Mgr. Martin Horák, Mgr. Miloš Rojka (omluven), Ing. Růžena 
Ryglová, Radim Fryčka 

 
Program: 
 

1. Zahájení, schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení 
účasti hostů na jednání  

2. Seznámení s projektem UNIV 2 KRAJE  
3. Problematika zaměstnanosti v průběhu roku 2009 
4. Vystoupení předsedy kulturní a školské komise Zastupitelstva města Úpice 
5. Stav všeobecného vzdělávání v Královéhradeckém kraji 
6. Výroční zpráva o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji 
7. Projednání žádostí o zápis změn v rejstříku škol a školských zařízení 
8. Schválení členů hodnotícího orgánu pro dotační programy v oblasti školství 
9. Projednání návrhu změn termínů jednání VVVZ na I. pololetí roku 2010 
10. Diskuze, různé, závěr 

 
 
Ing. Jiří Tajč, ředitel Masarykovy obchodní akademie, Jičín, 17. listopadu 220, seznámil přítomné 
s historií a současným děním ve škole.  
 
 
K bodu 1 
Zahájení a schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení 
účasti hostů na jednání  
 
Jednání zahájil a řídil Ing. Jaroslav Jirásko, předseda výboru pro výchovu, vzdělávání 
a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, který zároveň přivítal hosty jednání. 
Předseda výboru přečetl program jednání a doporučil vyřadit bod 2 z důvodu nepřítomnosti Mgr. 
Rojky (nemoc). 
 
Ověřovatelkou zápisu byla určena Mgr. Táňa Šormová. Jednomyslně byla schválena účast hostů 
a upravený program jednání. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 8 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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K bodu 3 
Problematika zaměstnanosti v průběhu roku 2009 
  

• Mgr. Martin Horák, ředitel Úřadu práce Hradec Králové, informoval o problematice 
zaměstnanosti v Královéhradeckém kraji.  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 9 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/10/71/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. bere na vědomí 
informaci ředitele Úřadu práce v Hradci Králové o problematice zaměstnanosti 
v Královéhradeckém kraji 
 
 
 

K bodu 4 
Vystoupení předsedy kulturní a školské komise Zastupitelstva města Úpice 
 
Jednomyslně byla schválena účast dalších hostů na jednání VVVZ: 
Ing. Iljana Beránková, Mgr. Irena Dobiasová, Ing. Luboš Panny, Dr. Jiří Pauer. 
 

• Pan Radim Fryčka, předseda kulturní a školské komise Zastupitelstva města Úpice, požádal 
o podporu zachování existence střední školy v Úpici.  

 
• Ing. Iljana Beránková, starostka města Úpice, konstatovala, že v případě rozhodnutí 

Královéhradeckého kraje o zrušení střední školy v Úpici, má město Úpice zájem střední 
školu zřídit a stávající střední školu převzít. 

 
• Mgr. Irena Dobiasová, ředitelka Gymnázia a Střední odborné školy, Úpice, Havlíčkova 812 

poukázala na výhody vzdělávání v gymnáziu v Úpici (méně žáků ve třídě, individuální 
přístup k žákům).  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 9 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/10/72/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. bere na vědomí 
informaci pana Radima Fryčka, předsedy kulturní a školské komise Zastupitelstva 
města Úpice 
 

K bodu 5 
Stav všeobecného vzdělávání v Královéhradeckém kraji 
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• JUDr. Radmila Šulcová, vedoucí odboru školství KÚ Královéhradeckého kraje, odpověděla 
na dotazy týkající se předložených materiálů 

• předseda VVVZ navrhl připravit seminář o školství pro členy Rady Královéhradeckého 
kraje 

• PaedDr. Mgr. Josef Lukášek poděkoval odboru školství KÚ za zpracování materiálů 
o všeobecném vzdělávání v kraji 

• Bc. Karel Klíma navrhl, aby byl odborem školství KÚ zpracován celkový přehled o školství 
v Královéhradeckém kraji 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 8 

Proti: 0 
Zdržel se: 1 

 
USNESENÍ VVZ/10/73/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. děkuje  
pracovníkům odboru školství KÚ Královéhradeckého kraje za zpracování 
předložených materiálů 
 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 9 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VVZ/10/74/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. bere na vědomí 
materiál týkající se problematiky všeobecného vzdělávání v Královéhradeckém kraji 
 

II. doporučuje 
Radě Královéhradeckého kraje, aby se problematikou všeobecného vzdělávání 
a prioritně problematikou víceletých gymnázií zabývala 
 

III. žádá 
odbor školství KÚ Královéhradeckého kraje o dopracování analytických materiálů 
pro ostatní typy středních škol nejpozději do září 2010 
 

 
 
 
 
 
K bodu 6 
Výroční zpráva o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji  
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• JUDr. Radmila Šulcová seznámila s výroční zprávou o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy 
v Královéhradeckém kraji za školní rok 2008/2009 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 9 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
 
USNESENÍ VVZ/10/75/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. bere na vědomí 
výroční zprávu o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji za 
školní rok 2008/2009 

 
 
 
K bodu 7 
Projednání žádostí o zápis změn v rejstříku škol a školských zařízení  
 

• JUDr. Radmila Šulcová seznámila s žádostmi o zápis změn v rejstříku škol a školských 
zařízení. Žádosti o zápis změn předložily tyto právnické osoby: 

1. Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Hradec Králové, Vocelova 1338 
2. Školské zařízení pro další vzdělávání pedagogických pracovníků Královéhradeckého 

kraje, Hradec Králové, Štefánikova 566 
3. Speciální základní škola a Mateřská škola, Trutnov 
4. Střední škola technická a řemeslná, Nový Bydžov, Dr. M. Tyrše 112 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 7 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/10/76/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. doporučuje  
Radě Královéhradeckého kraje schválit žádosti o zápis změn v rejstříku škol 
a školských zařízení 

 
s účinností od 1. 4. 2010: 
Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Hradec Králové, Vocelova 1338 
- snížení nejvyššího povoleného počtu lůžek ze 122 na 108 u domova mládeže 

 
Školské zařízení pro další vzdělávání pedagogických pracovníků Královéhradeckého 
kraje, Hradec Králové, Štefánikova 566 
- výmaz místa poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb Smiřických 1237, 

 547 01 Náchod 
- výmaz místa poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb U Stadionu 1166, 

 516 01 Rychnov nad Kněžnou 
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- zápis místa poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb Pražská 1759, 547 01 
Náchod 

- zápis místa poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb Javornická 1501, 516 
01 Rychnov nad Kněžnou 

 
s účinností od 1. 9. 2010: 
Speciální základní škola a Mateřská škola, Trutnov 
- zvýšení nejvyššího povoleného počtu dětí mateřské školy z 16 na 19 (tj. o 3 děti) 
- zápis místa poskytovaného vzdělávání u mateřské školy Horská 160, 541 02 

Trutnov 
 

Střední škola technická a řemeslná, Nový Bydžov, Dr. M. Tyrše 112  
- snížení nejvyššího povoleného počtu žáků oboru vzdělání dle RVP 23-45-M/01 

Dopravní prostředky (denní forma vzdělávání) ze 136 na 120  
- snížení nejvyššího povoleného počtu žáků oboru vzdělání dle RVP 26-51-H/02 

Elektrikář – silnoproud (denní forma vzdělávání) ze 102 na 90 
- snížení nejvyššího povoleného počtu žáků oboru vzdělání dle RVP 29-54-H/01 

Cukrář (denní forma vzdělávání) ze 102 na 90 
-  zvýšení nejvyššího povoleného počtu žáků oboru vzdělání dle RVP 64-41-L/51 

Podnikání (denní forma vzdělávání – nást.) z 20 na 50 a v 1. ročníku z 10 na 30 
žáků  

 
 
 
K bodu 8 
Schválení členů hodnotícího orgánu pro dotační programy v oblasti školství  
 

• předseda výboru navrhl za členy hodnotícího orgánů pro dotační programy v oblasti školství 
tyto členy výboru: Ing. Jaroslav Jirásko, Mgr. Martina Bělková, Mgr. Táňa Šormová, Mgr. 
Petr Kmoch, Jiří Říha 

• členové výboru navrhli za Mgr. Martinu Bělkovou Ing. Karla Janečka a za Mgr. Petra 
Kmocha Mgr. Miroslava Behana 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 8 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/10/77/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. schvaluje  
do hodnotícího orgánu pro dotační programy v oblasti školství tyto členy:  
1. Ing. Jaroslav Jirásko 
2. Mgr. Táňa Šormová 
3. Mgr. Miroslav Behan 
4. Ing. Karel Janeček 
5. Jiří Říha  
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K bodu 9 
Projednání návrhu změn termínů zasedání VVVZ na I. pololetí roku 2010  
 

• předseda výboru navrhl úpravu termínů zasedání výboru pro VVZ na I. pololetí roku 2010: 
4. 3. 2010, 15. 4. 2010, 20. 5. 2010, 10. 6. 2010 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 9 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/10/78/2010 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. schvaluje  
termíny zasedání výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje na I. pololetí roku 2010:  
 
4. 3. 2010 (čtvrtek) – KÚ Královéhradeckého kraje 
15. 4. 2010 (čtvrtek) – Gymnázium, Trutnov, Jiráskovo náměstí 325 
20. 5. 2010 (čtvrtek) – KÚ Královéhradeckého kraje 
10. 6. 2010 (čtvrtek) –  KÚ Královéhradeckého kraje 

 
  
K bodu 10 
Diskuze, různé, závěr 
 

• předseda výboru seznámil se stanoviskem královéhradecké krajské sekce Asociace ředitelů 
gymnázií ČR k optimalizaci všeobecného vzdělávání v Královéhradeckém kraji ve školách 
zřizovaných Královéhradeckým krajem a s dopisem šesti ředitelů základních a středních 
škol v Jičíně, který se týká přijímání žáků do dvou tříd víceletého gymnázia 
 

• PhDr. Bc. Jiří Nosek, člen Rady Královéhradeckého kraje, informoval o návrhu převodu 
majetku Královéhradeckého kraje Střední škole – Podorlické vzdělávací centrum, Dobruška 

 
Všechny body programu byly vyčerpány. Jednání bylo ukončeno v 16:50 hodin. 
 
Další jednání VVVZ se bude konat dne 4. 3. 2010.  
 
 
 
…………………………………………  ……………………………………….. 
 Ing. Jaroslav Jirásko     Mgr. Táňa Šormová 
 předseda výboru      ověřovatelka zápisu 
 
 
Zpracovala: Naděžda Pozlerová, tajemnice výboru 
V Hradci Králové dne 17. 2. 2010 
 
 
……………………………..... 
 podpis 

 


